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Budapest Főváros IX. Kerület 
Ferencváros Önkormányzatának 
Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottsága 
 

Jegyzőkönyv 
készült a Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság 2023. december 13-án 

14.30 órakor megtartott rendes nyílt üléséről 
 

Ülés helye:  Polgármesteri Hivatal – Bakáts tér 14. 
II. emeleti ülésterem  

 
Jelen vannak:  Kállay Gáborné elnök, 
   Árva Péter, 

Kádár Gábor, 
Pityó László, 
Szoboszlay Balázs  
Takács Krisztián, 
Takács Máriusz tagok. 

 
Hivatal részéről: 
Reiner Roland alpolgármester, Baloghné dr. Nagy dr. Tomasószkiné dr. Kovács Györgyi csoportvezető, Nehéz 
Jenő informatikus, Szabó Andrea belső ellenőr, Koór Henrietta jegyzőkönyvvezető. 
 
Meghívottak: Pataki Márton FEV IX. Zrt. vezérigazgatója, dr. Mechler András FESZ Kft. igazgatója, Gyurákovics 
Andrea képviselő, Czakóné Dobó Krisztina FIÜK igazgatója, Tarcali Eliza FIÜK munkatársa. 
 
Kállay Gáborné: Köszöntöm a Bizottság megjelent tagjait, a Hivatal dolgozóit az év utolsó ülésén. Megállapítom, 
hogy a Bizottság 7 fővel határozatképes. Az ülést 14.34 órakor megnyitom. Kérdezem, hogy napirend előtti 
hozzászólás van-e? Nincs. Kérem, szavazzunk a napirendről. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság a napirenddel kapcsolatban az alábbi határozatot hozta: 
 
PEB 67/2023. (XII.13.) sz. 

Határozat 
Napirend: 
 
1./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetése (I. forduló) 

242/2023., 242/2/2023. sz. előterjesztések 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 

2./ Javaslat a személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) 
önkormányzati rendelet módosítására (egyfordulóban) 

246/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 

3./ Javaslat az egyes önkormányzati rendeletek deregulációjáról szóló önkormányzati rendelet elfogadására 
(egyfordulóban)  

247/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: dr. Mátyás Ferenc önkormányzati képviselő 

 
4./ Rendeletalkotás költségvetési szerv alapításáról, és a Ferencvárosi Egészségügyi Szolgáltató Közhasznú 
Nonprofit Kft. megszüntetéséről 

248/2023. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
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5./ Belső Ellenőrzési Stratégiai Terv 2024-2028 Terve 
261/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 

 
6./ 2024. évi éves ellenőrzési terv 

251/2023. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 

 
7./ Ecseri úti metrómegálló felszínének és környezetének felújításához szükséges többletforrás biztosítása     

262/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester  

 
8./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. I. félévi munkaterve 

256/2023. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
                   (7 igen, egyhangú) 

A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter   Igen 
Kádár Gábor   Igen 
Kállay Gáborné   Igen 
Pityó László   Igen 
Szoboszlay Balázs  Igen 
Takács Krisztián   Igen 
Takács Máriusz   Igen 
 
NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA: 

 
1./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetése (I. forduló) 

242/2023., 242/2/2023. sz. előterjesztések 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Kállay Gáborné: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 242/2023. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
PEB 68/2023. (XII.13.) sz. 

Határozat 

A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 242/2023 sz. – ” Budapest 
Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetése (I. forduló)” című – előterjesztést. 
Határidő: 2023. december 14. 
Felelős: Kállay Gáborné elnök 

 (5 igen, 2 tartózkodás) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter  Igen  
Kádár Gábor  Igen  
Pityó László  Igen  
Takács Krisztián  Igen  
Takács Máriusz  Igen  
Kállay Gáborné  Tartózkodott 
Szoboszlay Balázs Tartózkodott 
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2./ Javaslat a személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) 
önkormányzati rendelet módosítására (egyfordulóban) 

246/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 

Kállay Gáborné: Volt egy eredményes közbeszerzés. A lényeg az, hogy a személyi térítési díjak nem módosulnak. 
Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 246/2023. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
PEB 69/2023. (XII.13.) sz. 

Határozat 
A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 246/2023 sz. – ”Javaslat a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) önkormányzati 
rendelet módosítására (egy fordulóban)” című – előterjesztést. 
Határidő: 2023. december 14. 
Felelős: Kállay Gáborné elnök 

 (7 igen, egyhangú) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter   Igen 
Kádár Gábor   Igen 
Kállay Gáborné   Igen 
Pityó László   Igen 
Szoboszlay Balázs  Igen 
Takács Krisztián   Igen 
Takács Máriusz   Igen 
 
3./ Javaslat az egyes önkormányzati rendeletek deregulációjáról szóló önkormányzati rendelet 
elfogadására (egyfordulóban)  

247/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: dr. Mátyás Ferenc önkormányzati képviselő 

 
Kállay Gáborné: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 247/2023. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
PEB 70/2023. (XII.13.) sz. 

Határozat 
A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 247/2023 sz. – ”Javaslat az 
egyes önkormányzati rendeletek deregulációjáról szóló önkormányzati rendelet elfogadására (egyfordulóban)” 
című – előterjesztést. 
Határidő: 2023. december 14. 
Felelős: Kállay Gáborné elnök 

 (7 igen, egyhangú) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter   Igen 
Kádár Gábor   Igen 
Kállay Gáborné   Igen 
Pityó László   Igen 
Szoboszlay Balázs  Igen 
Takács Krisztián   Igen 
Takács Máriusz   Igen 
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4./ Rendeletalkotás költségvetési szerv alapításról, és a Ferencvárosi Egészségügyi Szolgáltató Közhasznú 
Nonprofit Kft. megszüntetéséről 

248/2023. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Kállay Gáborné: Egy törvényi módosítás következtében kell ezt a lépést megtenni az Önkormányzatnak. Kérdés, 
észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 248/2023. számú előterjesztés döntési javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
PEB 71/2023. (XII.13.) sz. 

Határozat 
A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 248/2023 sz. – 
”Rendeletalkotás költségvetési szerv alapításról, és a Ferencvárosi Egészségügyi Szolgáltató Közhasznú Nonprofit 
Kft. megszüntetéséről” című – előterjesztést döntési javaslatát. 
Határidő: 2023. december 14. 
Felelős: Kállay Gáborné elnök 

 (7 igen, egyhangú) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter   Igen 
Kádár Gábor   Igen 
Kállay Gáborné   Igen 
Pityó László   Igen 
Szoboszlay Balázs  Igen 
Takács Krisztián   Igen 
Takács Máriusz   Igen 
 
Kállay Gáborné: Kérem, szavazzunk a 248/2023. számú előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
PEB 72/2023. (XII.13.) sz. 

Határozat 
A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 248/2023 sz. – 
”Rendeletalkotás költségvetési szerv alapításról, és a Ferencvárosi Egészségügyi Szolgáltató Közhasznú Nonprofit 
Kft. megszüntetéséről” című – előterjesztés határozati javaslatát. 
Határidő: 2023. december 14. 
Felelős: Kállay Gáborné elnök 

 (6 igen, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter   Igen 
Kádár Gábor   Igen 
Kállay Gáborné   Igen 
Pityó László   Igen 
Szoboszlay Balázs  Igen 
Takács Máriusz   Igen 
Takács Krisztián   Tartózkodott 
 
5./ Belső Ellenőrzési Stratégiai Terv 2024-2028 Terve 

261/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 

 
Kállay Gáborné: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 261/2023. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 



5 

 

PEB 73/2023. (XII.13.) sz. 
Határozat 

A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 261/2023 sz. – ” Belső 
Ellenőrzési Stratégiai Terv 2024-2028 Terve” című – előterjesztést. 
Határidő: 2023. december 14. 
Felelős: Kállay Gáborné elnök 

 (7 igen, egyhangú) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter   Igen 
Kádár Gábor   Igen 
Kállay Gáborné   Igen 
Pityó László   Igen 
Szoboszlay Balázs  Igen 
Takács Krisztián   Igen 
Takács Máriusz   Igen 
 
6./ 2024. évi éves ellenőrzési terv 

251/2023. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 

 
Kállay Gáborné: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 251/2023. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
PEB 74/2023. (XII.13.) sz. 

Határozat 
A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 251/2023 sz. – ”2024. évi éves 
ellenőrzési terv” című – előterjesztést. 
Határidő: 2023. december 14. 
Felelős: Kállay Gáborné elnök 

 (7 igen, egyhangú) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter   Igen 
Kádár Gábor   Igen 
Kállay Gáborné   Igen 
Pityó László   Igen 
Szoboszlay Balázs  Igen 
Takács Krisztián   Igen 
Takács Máriusz   Igen 
 
7./ Ecseri úti metrómegálló felszínének és környezetének felújításához szükséges többletforrás biztosítása     

262/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester  

 
Árva Péter: Tájékoztatom a bizottságot, hogy a RÖNK-ön sem támogatták ezt az előterjesztést és a 
Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottságon sem. Sokat beszélgettünk az üléseken is arról, hogy 
ha nem támogatjuk ezt az emelést, akkor mégis kellene kezdeni valamit ezzel a területtel. Mik a lehetőségeink: két 
részletben átugrani ezt a szakadékot vagy megpróbálni egy kicsit faragni a költségekből. Esetleg újraterveztetni, 
de ebből nem alakult ki konszenzus semelyik bizottságban.  
 
Takács Krisztián: Technikai jellegű kérdésem lenne, hogy a határozati javaslat az bizonyos költségvetési sorokra 
vonatkozik, viszont ez nem egy költségvetési módosító. A Képviselő-testületben többször volt erről vita, hogy 
határozati javaslatban tudunk e rendeletet módosítani, és sokszor jutottunk arra, hogy egyébként nem tudunk. Itt a 
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határidő a következő költségvetési rendelet módosítása. Gyakorlatilag a Képviselő-testületnek adunk egy utasítást. 
Felmerül jogilag, hogy dönthetünk e másképp vagy nem, ha igennel szavaz holnap a Képviselő-testület? Van e 
értelme a döntésnek úgy, hogy ez nem a költségvetési rendelet módosítása? 
 
Romhányi Ildikó: Többször előfordult már a képviselő-testületi üléseken is, tehát ez nem egy újdonság a 
költségvetéssel kapcsolatban. A Képviselő-testület arról dönt, hogy az utolsó költségvetés módosítási rendeletnél 
– amire januárban fog sor kerülni – ezeken a költségvetési sorokon lévő megemelt összegeket, illetve a Pöttyös 
utcai csökkentést, ezt átvezetjük a költségvetési rendeleten. Ez működött eddig is. 
 
Pataki Márton: Kicsit fura, hogy a Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság ülésén alakul ki ez a vita. Valóban Árva Elnök 
Úr a RÖNK-ön és a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság ülésén is felhozta ezt a kérdést. 
Ha ez nem, akkor helyette milyen opciók vannak. Ezzel kapcsolatban nem nagyon volt hozzászólás a bizottságok 
tagjaitól. Nyilván, ami most a Képviselő-testület előtt lesz, abban olyan opció van, hogy más költségvetési sorokkal 
is meg lehet oldani ezt az eredményt. A lényeg, hogy biztosít e forrást, illetve hogy mennyi forrást biztosít. Ami a 
javaslatban szerepel az a két opcióval együtt történő elfogadása a közbeszerzés eredményének. Van olyan 
lehetőség, hogy a pavilonokat nem kéri, ami 275 millió forinttal alacsonyabb forrást igényelne. Ha egyik sem, akkor 
ez a közbeszerzési eljárás eredménytelen lesz. Ettől függetlenül maga a költségvetési sor rendelkezésre áll, 
viszont belátható időn belül nem indul el a kivitelezés azon a területen. Mindenképpen a tervező asztalhoz kell 
visszaülni, részben pedig új közbeszerzési eljárást igényel. Az azt jelenti, hogy 4-5 hónap eltelik, mire bármi 
történik. Azt is fontos lenne tudni, hogy mi alapvetően az irány a funkciócsökkentés szempontjából. Nyilván az, 
hogy legyen olcsóbb, úgy hogy nincs elképzelés, hogy milyen funkciót szeretnénk, illetve másokra hagyjuk ezt a 
feladatot, hogy találják ki milyen funkciója legyen. 
 
Árva Péter: Pont azért mondom a harmadik bizottságban, hogy hátha valamilyen reflexiót kapunk, akár a képviselő 
uraktól, akár a bizottság tagjaitól, mert fontos lenne, hogy valami történjen. Az, hogy azt mondjuk, hogy nem, biztos 
nem a helyén való irány. Bár lehet még rendkívüli üléseket tartani december során. Jó lenne nem csak leszavazni, 
hanem megmondani, hogy merre tovább. Megértem a nem-et, de pont azért van ez a harmadik bizottságon 
kinyitva, hogy valami irányba menjünk. Van holnapig egy csomó idő gondolkodni képviselő uraknak, 
városvezetésnek, Vezérigazgató Úrnak, Jegyző Asszonynak. Hátha holnapra valami alakul. 
 
Kállay Gáborné: Oda kellene figyelni a közbeszerzési bíráló bizottsági ülésekre, illetve ezeknek az időpontjára. 
Ne akkor hívják össze, amikor már a bizottság döntött. Ezeket az időpontokat egyeztetni kellene, mert ez így nem 
igazán korrekt a képviselőkkel szemben, mert bíráló bizottsági ülést akkor raknak be, amikor bizottsági ülés van, 
és ez már nem az első eset. Szeretném kérni, hogy erre próbáljanak meg odafigyelni. 
 
Kállay Gáborné: Kérem, szavazzunk a 262/2023. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
PEB 75/2023. (XII.13.) sz. 

Határozat 
A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság az alábbi határozati javaslatot elutasítja: 
„A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 262/2023 sz. – ” Ecseri úti 
metrómegálló felszínének és környezetének felújításához szükséges többletforrás biztosítása” című – 
előterjesztést.” 

(1 nem, 6 tartózkodás) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Kállay Gáborné  Nem 
Árva Péter  Tartózkodott 
Kádár Gábor  Tartózkodott 
Pityó László  Tartózkodott 
Szoboszlay Balázs Tartózkodott 
Takács Krisztián  Tartózkodott 
Takács Máriusz  Tartózkodott 
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8./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. I. félévi 
munkaterve 

256/2023. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Krisztián: Az SZMSZ úgy szól, hogy minden hónap második csütörtökén tartjuk a képviselő-testületi 
üléseket. Ha jól emlékszem a májusi az egyetlen a tervezett képviselő-testületi ülések közül, ami megfelel ennek. 
Mi az oka ennek? 
 
Árva Péter: Tegnap erről a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság ülésén fél órás vita volt. 
Ami nekem aggályos az a január 30-ára tervezett képviselő-testületi ülés, ami különösen a bizottsági munkát teszi 
lehetetlenné, értelmetlenné. Ezt azt jelenti, hogy az összes bizottság előre csúszna hétfői napra. Péntek délutáni 
itt maradásnak a Hivatal sem örülne, inkább csütörtök. Ez gyakorlatban azt jelenti, hogy az utolsó percben, 
csütörtök éjjel kiküldött előterjesztésnek az átolvasására 1 munkanap áll rendelkezésünkre. Azt gondolom, hogy 
ez átgondolandó. Annak örülnék, hogy ha lenne január elején egy rövidebb, 1-2 napirendi ponttal, illetve február 
elején tartani egy ülést. Szerintem ez megoldható. Az, hogy a bizottsági munka mennyire fontos, és mennyire van 
komolyan véve ebben a kerületben, erről hosszú vitákat lehetne folytatni. Azt gondolom, hogy időt mindenképpen 
kell rá szánni. A választások után tartani egy ülést az is megfontolandó lenne, előtte nehéz, jobban leterhelt a 
Hivatal. Május helyett júniusban. 
 
Gyurákovics Andrea: Nem tartom jó ötletnek a május helyett, mert a zárszámadást meg kell csinálni. Vannak 
olyan dátumok, amit be kell tartani bármennyire is választás és egyebek vannak. A 2024. évi költségvetés második 
fordulós tárgyalása miatt van a január végi időpont, hogy a Hivatal el tudja készíteni. Szerintem ennyire tekintettel 
lehetünk rájuk. Viszont azt képviselőtársam nem mondta, hogy nekem volt egy módosítom javaslatom, azért hogy 
a január végi bizottsági és képviselő-testületi ülésekre fel lehessen készülni. A munkatervben, a januári időpontban 
szereplő gazdasági társaságok üzleti tervei kerüljenek át februárra. Mi is jobban fel tudunk készülni így. Erre másfél 
nap alatt nem tudok felkészülni, úgy pedig nem szeretnék jönni a bizottsági és képviselő-testületi ülésekre, hogy 
nem vagyok felkészült. A módosító javaslatom a bizottságok befogadták. Az SZMSZ módosítással mi a helyzet? A 
jövő első félévi munkatervben sem látom, illetve a decemberi ülésen sem látom. Így nehezebb a dolga a 
képviselőknek, ha várnak egy előterjesztést, és az nem érkezik meg, mert felkészülnek rá, és komolyan veszik a 
munkát. 

 
Árva Péter: A bizottságnak egy olyan feladata volt, hogy kívánság listaként megfogalmaztuk, hogy milyen irányba 
szeretnék, ha a Hivatal eltolná ezt az SZMSZ-t. Azt gondolom, hogy ezt 3 alkalommal végigrágva megtettük. 
Aljegyző Úr utolsó verziója nyomokban tartalmaz a mi igényeinkből megfogalmazásokat. Látványosan a bizottság 
a lendületét elvesztette és már nem akarunk 4. alkalommal végigolvasni és módosításokat benyújtani. Kérem, 
Jegyző Asszonyt, hogy azt az anyagot, amit Aljegyző Úr készített, azt, jegyzői előterjesztésként terjessze be. Sok 
olyan dolgot tartalmaz az anyag, amiről beszéltünk. Önmagában egy támogatható, értékes anyag. Az utolsó 
verzióban például 9 napot ír elő a testületi ülést megelőző kiküldésre. Ebben az esetben kényelmesen lehetne 
tartani a keddi napon képviselő-testületi ülést, mert lenne elég időnk felkészülni. Sok apró, jó irányba tett lépés van. 
Kérem, hogy Jegyző Asszony ezt saját előterjesztéseként valamikor ütemezze be. Szerintem az anyag vitára 
alkalmas. 

 
Kállay Gáborné: Kérem, szavazzunk Gyurákovics Andrea képviselő módosító javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
PEB 76/2023. (XII.13.) sz. 

Határozat 
A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 256/2023 sz. – ”Budapest 
Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. I. félévi munkaterve” című – 
előterjesztést azzal a módosítással, hogy a 2024. január 30-i képviselő-testületi ülés6., 7., 8., és 9. napirendi 
pontjait a 2024. február 15-i ülésen tárgyalja meg. 
Határidő: 2023. december 14. 
Felelős: Kállay Gáborné elnök 
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(4 igen,  3 tartózkodás) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Szoboszlay Balázs Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Kádár Gábor  Tartózkodott 
Pityó László  Tartózkodott 
Takács Máriusz  Tartózkodott 

 
Kállay Gáborné: Kérem, szavazzunk a 256/2023. sz. előterjesztés határozati javaslatáról a módosítással együtt. 

 
PEB 77/2023. (XII.13.) sz. 

Határozat 
A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 256/2023 sz. – ”Budapest 
Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. I. félévi munkaterve” című – 
előterjesztést a PEB 76/2023. (XII.13.) sz. határozat figyelembevételével. 
Határidő: 2023. december 14. 
Felelős: Kállay Gáborné elnök 

(7 igen, egyhangú) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 

 
Árva Péter   Igen 
Kádár Gábor   Igen 
Kállay Gáborné   Igen 
Pityó László   Igen 
Szoboszlay Balázs  Igen 
Takács Krisztián   Igen 
Takács Máriusz   Igen 

 
Kállay Gáborné: A bizottsági ülést 14.57 órakor bezárom, köszönöm a megjelenést.  
 
 

k.m.f. 
 

                    Kállay Gáborné 
                          elnök 
Szoboszlay Balázs 
bizottsági tag 
 
 
 
Koór Henrietta 
jegyzőkönyvvezető 

 


